



X web

[www.noveltydesigns.net](http://www.noveltydesigns.net)



COMPANY NAME  
COMPANY SLOGAN

[HOME](#)

[ABOUT US](#)

[SERVICES ▾](#)

[NEWS](#)

[CONTACT US](#)

[عربي](#)

**IMPROVE  
THE QUALITY  
OF *YOUR LIFE***



Banner design sample  
INTERIOR PRODUCTS

Website suitable for all activities and companies to display products, services and other uses. It is characterized by a flexible and easy-to-use design and consists of the following pages:

- Home Page : Menu – images slider display of 4 slides - A section dedicated to a brief presentation of the company or activity - 3 places for the most important products or services - Displaying the latest news - A place for a promotional word for the products or activities with a background image that moves in a parallax effect – footer for displaying the address and Social media icons
- About us page : Paragraph explaining the history and activities of the company with an image
- Services or Products Page : This page is characterized by the ability to change the name of its button. It is a drop-down list that includes products or services, and each service or product has a complete independent page. A photo gallery, a summary of the speech, videos, and files can be added for downloading.
- News page : The recent news is displayed in a detailed way, including the title of the news, the date, details of the news, and displaying pictures and video of the news. Older news is displayed as a title and date archive, and when you click on it, it is displayed in detail.
- Contact us page: It contains contact information such as telephone numbers, emails, and a Google map for easy display of the location. You can send a quick message to the site owner by filling out the form and sending the message.

- Available in Arabic and English
- The website includes a backend to manage the entire site by modifying, adding, and deleting data
- The site is responsive to other devices (mobile, tablet, laptop, and computers)
- Hosting and domain, in addition to 3 official emails, name@domain.com



COMPANY NAME  
COMPANY SLOGAN

HOME

ABOUT US

SERVICES ▾

NEWS

CONTACT US

عربي

IMPROVE  
THE QUALITY  
OF **YOUR LIFE**



Banner design sample  
INTERIOR PRODUCTS

موقع الكترونى يتناسب مع كافة الأنشطة والشركات لعرض المنتجات و الخدمات و استخدامات اخرى ويتميز بتصميم مرن وسهل الاستخدام ويتكون من الصفحات الاتيه

- الرئيسية : القائمة - عرض لعدد ٤ شرائح من الصور - حزم مخصص لعرض مختصر عن الشركة او النشاط - ٣ اماكن لاهم خدمات او منتجات - عرض اخر خبر - مكان لكلمة ترويجية للمنتجات او الانشطه بخلفيه صورة تتحرك بطريقو parallax - الجزء الاخير لعرض العنوان و ايقونات السوشيال ميديا
- صفحة عن الشركة : سرد وشرح عن الشركة او النشاطا مع صورة توضيحية
- صفحة الخدمات او المنتجات : تتميز هذه الصفحة بامكانية تغير اسم الزر الخاص بها .. وهى قائمة منسلده تشمل المنتجات او الخدمات , وكل خدمة او منتج فله صفحه كامله مستقله يمكن اضافة جاليرى صور و مختصر من الكلام و فيديوهات و ملفات للتحميل
- صفحة الاخبار : تعرض الخبر الاحدث بطريقة مفصله من عنوان للخبر و التاريخ و تفاصيل الخبر و عرض صور وفيديو للخبر .. و الأخبار الاقدم تعرض كارشيف عنوان و تاريخه و عند الضغط عليها يتم عرضها بالتفصيل
- صفحة الاتصال بنا : تحتوى على بيانات الاتصال من تليفونات و بريد الكترونى و خريطة جوجل لسهولة عرض المكان بالتحديد ويمكن ارسال رساله سريعه لصاحب الموقع عن طريق ملئء بيانات القالب و ارسال الرساله
- متاح باللغتين العربية والانجليزية
- يشمل الموقع الالكترونى لوحه تحكم لادارة كامل الموقع من تعديل و اضافة و حذف البيانات
- الموقع متجاوب مع الاجهزة الاخرى الموبايل و التايلت و اللاب توب واجهزه الكمبيوتر (responsive)
- استضافة ونطاق بالاضافة عدد ٣ ايميلات رسمية name@domain.com

Video  
شاهد الفيديو

Demo Link  
رابط النسخة التجريبية

X web